
Bratteborgs Ryttarsällskap

Styrelsemöte
2024-05-13 Kl. 18.00 i Krubban

1. Mötet öppnas

Närvarande:
Jörgen Sjö, Lotta Olsson, Anna Brunnegård, Catarina Sjö, Therese Lindblom,
Linnea Ludvigsson, Niklas Hansson

Sekreterare: Maja Eriksson

2. Fastställande av dagordning

3. Föregående protokoll

3.1 Uppföljning av ej genomförda punkter enl. logg
Genomgång av gamla punkter.

4. Inkomna och skickade skrivelser
 Frågan om prao åk 9 från Jönköpings kommun. Lotta vb till ridlärarna.
 Förfrågan ifrån journaliststudent angående viktgräns på ryttare. Vb till

ridlärarna.
 Mail till medlemmar om att vara funktionär på festival. Ett femtital har svarat

att de inte kan och ett fåtal har svarat att de kan. Anna tittar med arrangör
och meddelar hur många som kan hjälpa till. Skickar påminnelse.

 Faktura för anmälningsavgift till hösten utskickad.
 Förfrågan på sociala medier om att köpa in skyffel. Köptes snabbt in av

medlem.

5. Ekonomi

5.1 Saldo
 Saldo 30 april, 18 487kr.
 Situationen framåt ser fortsatt tuff ut.

5.2 Sponsring
 Önskemål om klickbar logga på hemsidan. Maja tittar.
 Uppföljningssamtal efter utskick om sponsring. Vi hjälps åt att ringa runt.

6. Rapport ridskola

6.1 Tillbud

6.2 Aktiviteter
 Läger. Få anmälda.
 Grupperna till hösten. Viss del avhopp.
 Mindre arbetstid för personal på lördagar och söndagar.



 Önskemål ifrån personalen om avlastning en fredag för att jobba med
planering av höstens grupper.

 Balou och Thor uthyrda en period.
 Fika och tipspromenad 19/5. Maja och Ylva ansvarar.

6.3 Personal

6.4 Verksamhet

7. Anläggningen

7.1 Drift och underhåll
 Årshjulet för brand, underhållsgruppen ansvarar för att ta fram en planering.

8. Övriga frågor

8.1 Kalender 2024

8.2 Vision BRS 2027
 Vi sköter detta gruppvis.

8.3 Ponnyridningar
 Förfrågan om ponnyridning Elgiganten, 31/8 10-15 (medverkan 3h). Offert

skickad.
 Förfrågan ponnyridning Sommarmöte Gärahovs gård. 31/8 10-16.
 Frammedagen 18/5. Lotta, Therese kör. 9-14 (medverkan 10-14)
 Förfrågan ponnyridning Vaggeryd 14/9, (VSBO-dagen).
 Förfrågan ponnyridning Bergets dag.
 Knattepromenad i stallet 6 juni.

8.4 Tävling
 Ridbanan behöver saltas och harvas innan banbyggnad inför dressyrtävlingen.

8.5 Extra utskick
 Beslut att göra utskick till alla medlemmar med inbetalningskort för extra

medlemsavgift samt extra donation på grund av den ansträngda ekonomiska
situationen.

9. Nästa möte
 Nästa styrelsemöte 10:e juni kl 18-20 i Krubban.

10. Avslut möte

Vid protokollet Ordförande

Maja Eriksson Jörgen Sjö


